
Oświadczenie Prezesa ZG PZW w sprawie umów na obwody
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Szanowne Koleżanki i Koledzy!

W ostatnich tygodniach Zarząd Główny Polskiego Związku Wędkarskiego był
uczestnikiem wielu spotkań dotyczących przedłużania umów użytkowania rybackiego
obwodów, które na co dzień są dostępne dla Was w celu rozwijania naszej wspólnej
pasji, jaką jest wędkarstwo. 

Niestety obecna sytuacja dotycząca próby wprowadzenia nowego wzoru umowy przez
Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie sprawia, że Okręgi PZW zmuszone są
zgodzić się na podpisanie umów zawierających bardzo niekorzystne zapisy, sprzeczne
z obowiązującymi przepisami i nakładające daleko idące obowiązki, które w
konsekwencji mogą być znaczącym obciążeniem finansowym dla wędkarzy.

Chciałabym zaznaczyć, że Okręgi Polskiego Związku Wędkarskiego złożyły do
Regionalnych Zarządów Gospodarki Wodnej oświadczenie o skorzystaniu ze swojego
prawa pierwszeństwa w zawarciu umowy na dalszy okres, czym spełniły wszelkie
warunki zawarte w art. 4 Ustawy o rybactwie śródlądowym.

Niestety pomimo tego zgłoszenia, które musiało nastąpić w terminie do 6 miesięcy
przed dniem upływu okresu, na jaki została zawarta kończąca się umowa, RZGW
wstrzymały procedurę ich zawierania do ostatniego momentu, czym nie dały Okręgom
możliwości negocjacji zapisów w umowach. 

Mając na uwadze powyższe, pragnę poinformować, że umowy na oddanie w
użytkowanie obwodu rybackiego będą sukcesywnie zawierane przez Okręgi PZW na
warunkach podyktowanych przez Regionalne Zarządy Gospodarki Wodnej, o czym
będziemy Was informować na bieżąco. 

Dodatkowo, wszystkie niekorzystne zapisy umowy będą przedmiotem dalszych
rozmów z administracją rządową, w celu uniknięcia dodatkowych kosztów, które
musiałyby zostać poniesione przez nas wszystkich.
     



Z poważaniem,

Prezes Zarządu Głównego PZW
Beata Olejarz    
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